
INTERPELLATION TILL ORDFÖRANDE I 

SAMHÄLLSBYGGNADSNÄMNDEN OM BUSSHÅLLPLATS I 

SKYLLBERG, ASKERSUND 

Det är många upprörda personer som har hört av sig till mig och andra politiker 

om flytten av hållplats från Skyllbergs samhälle till Skyllbergsvallen som ligger 

längs med riksväg 50 långt från bostadsbebyggelsen i Skyllberg (Askersunds 

kommun). Linje 841 är en expressbuss, där personer som vill ha en snabbare 

restid reser från Askersund till Örebro. Det kan vara rimligt att denna stannar 

längs med riksväg 50. Däremot så är linje 704 mellan Askersund-

Hallberg/Kumla den linje som bör trafikera sträckor och ha sina hållplatser där 

det bor människor, varför det är viktigt att den stannar i Skyllbergs samhälle 

med närhet till den bostadsbebyggelse som finns på orten. Extra illa är det för de 

skolbarn som reser med bussen, både mot Askersund och mot Hallsberg. En 

hållplats längs med riksväg 50 som numera håller högre farter efter 

ombyggnaden, är inte lämpligt för stora grupper barn/ungdomar. Jag hoppas att 

det inom kort ska kunna lämnas besked om att hållplatsen i Skyllbergs samhälle 

kommer att finnas kvar.  

Jag önskar få svar på om du anser att nämnden åter kan låta buss 704 

trafikera Skyllbergs samhälle (Skyllbergs brukskontor)? 
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